
THE ELECTIONS FINANCES ACT
(C.C.S.M. c. E32)

**Elections Finances Forms Regulation,
amendment**

Regulation 38/2002
Registered March 1, 2002

Manitoba Regulation 167/88 amended

1 The Elections Finances Forms Regulation, Manitoba Regulation 167/88, is amended by this regulation.

2 The Schedule of Forms is amended by striking out "Form 920 Annual Financial Statement of a Political Party" and substituting "Form 920 Annual Financial Statement of a Registered Political Party".

3 Forms 920, 921 and 922 are repealed and the forms set out as Forms 920, 921 and 922 to this regulation are substituted.

February 28, 2002 Richard D. Balasko
Chief Electoral Officer

LOI SUR LE FINANCEMENT DES CAMPAGNES
ÉLECTORALES
(c. E32 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les
formules à utiliser en matière de financement
des campagnes électorales**

Règlement 38/2002
Date d'enregistrement : le 1^{er} mars 2002

Modification du R.M. 167/88

1 Le présent règlement modifie le Règlement sur les formules à utiliser en matière de financement des campagnes électorales, R.M. 167/88.

2 L'annexe des formules est modifiée par substitution, à « Formule 920 État financier de l'exercice du parti politique », de « Formule 920 État financier annuel d'un parti politique inscrit ».

3 Les formules 920, 921 et 922 sont remplacées par les formules 920, 921 et 922 du présent règlement.

Le directeur général des
élections,
Richard D. Balasko

Le 28 février 2002